
Taffarel: Alisson byłby zadowolony pozostając w Romie

News - ASRoma.pl

Były golkiper Parmy, aktualnie trener bramkarzy reprezentacji Canarinhos,

Taffarel, udzielił wywiadu dla Tele Radio Stereo. Nie mogło zabraknąć

pytań dotyczących Alissona.

Komentarz na temat Alissona.

- Nigdy nie widziałem tak dobrego bramkarza i który gra tak dobrze. Przewyższa

wszelkie oczekiwania, we Włoszech zaczynał od ławki, ale w drużynie narodowej

zawsze wierzyliśmy w jego potencjał. Nadszedł też jego moment w Romie, jest

bramkarzem, który daje spokój. Jego wielką siłą, poza walorami technicznymi, jest

mentalność. Jest bardzo mocny psychicznie.

Jest zadowolony w Romie?

- Jest bardzo zadowolony w Romie, plotki o transferze to tylko plotki. Nie wiem co

się wydarzy, ale mówi, że byłby zadowolony pozostając w Romie.

Walka z Edersonem...

- Alisson robi wrażenie, odkąd Dunga wystawił go w pierwszym składzie z

Wenezuelą, zawsze się rozwijał. Jest o stopień wyżej od Edersona, który może się

poprawić w grze nogami i zbierając doświadczenie.

Który z bramkarzy jest w tym momencie najlepszy na świecie?

- Nie lubię robić rankingów najlepszych na świecie. Alisson może być wśród

najlepszych razem z Courtoisem, De Geą i Neuerem.

Jak przeżywano rozwój Alissona w Brazylii?

- W Brazylii myślano, że nie może grać w pierwszym składzie reprezentacji, gdy jest

rezerwowym w Romie. Jednak tutaj znaliśmy jego potencjał i wiedzieliśmy, że gdy

zacznie grać w Romie, wówczas przekona wszystkich.

W Brazylii kibicuje się Romie?

- Roma jest bliska Brazylijczykom ze względu na wszystkich wielkich graczy, którzy

tam grali jak Falcao, Cafu, Cerezo i Aldair.

Powiesz Alissonowi, że Rzym jest piękniejszy od Madrytu?

- Według mnie wie o tym dobrze.
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